
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Jacob Jensen (V) har d. 07.10.2014 stillet følgende spørgsmål 

nr. S 25 til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 25: 

”Mener ministeren på baggrund af sine udtalelser i samrådet i Finansudvalget den 18. 

september 2014, at det bliver nødvendigt at nedjustere vækstskønnet for 2015?” 

Svar: 

På samrådet i Finansudvalget den 18. september 2014 udtalte jeg, at nye oplysninger 

siden offentliggørelsen af Økonomisk Redegørelse, august 2014, isoleret set peger 

mod, at vækstskønnet vil blive nedjusteret i forbindelse med Økonomisk Redegørelse, 

december 2014. Jeg sagde også på samrådet, at der er mange forhold, der spiller ind, 

når vækstskønnene for Danmark skal lægges fast. 

 

Det er endnu for tidligt at komme med et bud på, hvad nye oplysninger siden offentlig-

gørelsen af Økonomisk Redegørelse, august 2014, samlet set betyder for vækstskøn-

net i 2015. De vil – sammen med anden ny information om tilstanden i dansk og inter-

national økonomi – danne basis for en ny prognose, som Økonomi- og Indenrigsmini-

steriet offentliggør til december. 
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